
Folketingets Boligudvalg 

Dato: 5. oktober 2009

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 14. september 

2009 følger hermed Indenrigs- og Socialministerens foreløbige svar på 

spørgsmål nr. 191 (BOU alm. del).

Spørgsmål nr. 191:

”Ministeren bedes kommentere vedlagte henvendelse og herunder indhente 

oplysninger fra Gentofte Kommune og redegøre for:

- Hvordan Gentofte Kommune har ført tilsyn med boligorganisationen,

- Huslejestigningen i boligforeningen, idet der særligt ønskes bemærkninger 

til valget af tagløsning sammenholdt med prisen, burde man have valgt en 

billigere løsning, hvad siger nøgletallene for tagrenovering og er belåningen 

fornuftig.

- Om der kan gøres noget for at forhindre den kraftige huslejestigning?”

Svar:

Jeg kan oplyse, at jeg vil indhente en redegørelse fra Gentofte kommunal-

bestyrelse om, hvordan kommunen har tilrettelagt sit tilsyn med boligorgani-

sationen Gentofte Almennyttige Boligselskab, herunder særligt driften af 

afdelingen Nymose Huse, samt om baggrunden for kommunens godkendel-

se af huslejeforhøjelsen som følge af renoveringen. 

Når kommunalbestyrelsens svar foreligger, vil jeg vende tilbage med en 

endelig besvarelse af Boligudvalgets spørgsmål. 
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